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Zusammenfassung

        
In dieser Arbeit werden folgende Problemkreise anhand eigener Untersuchungen bei 150 Herzoperationen diskutiert:


        
	
            
das Problem der großen Abweichungen der Inzidenzangaben postoperativer Störungen und damit verbunden


          

	
            
das Problem einer differenzierten Betrachtungsweise psychopathologischer und neurologischer Syndrome.


          

	
            
Ursachen- und Zusammenhangsfragen bezüglich des klinischen Schweregrades der Herzerkrankung und damit verbunden die Frage


          

	
            
angeborene versus erworbene Herzfehler;


          

	
            
die Rolle der extrakorporalen Zirkulation,


          

	
            
Hinweis auf die Rolle der Mikroembolisation bei Operationen am offenen Herzen,


          

	
            
Vorstellungen über die erbgenetischen Voraussetzungen eines bestimmten psychopathologischen Reaktionstyps.


          



      
        
Summary

        
The following problems are discussed as the result of an own investigation done with 150 patients after cardiac surgery:


        
	
            
the differences in incidence of cerebral complications understood as


          

	
            
a probleme of qualitatively different psychopathological and neurological syndromes.


          

	
            
Causes and relationship between the clinical stages of heart-disease and neuropsychiatric complications with special regard to the question


          

	
            
congenital heart-disease versus aquired heart-disease.


          

	
            
The role of extracorporeal circulation.


          

	
            
Remarks on the role of microembolism associated with open cardiac surgery.


          

	
            
Hereditary factors as the cause for specific psychopathological reactions.


          



      

Key-Words:

Open and closed cardiac surgery - Psychiatric and neurological complications - Incidence - Causes - Hereditary factors
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